



扶輪基金會主委文告

你好，各位扶輪社友！

我希望各位都計畫參加明年的國際扶輪年會。住在太平洋一帶的扶輪社員尤其感到振奮！明年的活動是在美麗的夏威夷舉行，我知道每個人都渴望到那個島嶼天堂旅行。

因此，如果你還沒報名出席檀香山年會，現在就行動，「給個五」（擊掌）——並計畫你要如何協助扶輪基金會在 2019-20 年度達到新高點。我們正在世界各地改變生命，而這一切都拜你們的付出之賜。

我們經常提醒各位捐款給年度基金的重要。這些捐款不只是協助讓小兒麻痺徹底消滅，也讓世界變得更美好。各位的捐款促成全球各地的各種扶輪獎助金。

可是你們許多人不知道一件重要的事：捐款給扶輪的捐獻基金可以確保我們的未來。我希望你們可以考慮捐款給捐獻基金，留下自己的遺澤。背後的構想很簡單，很有力量。扶輪的捐獻基金支持基金會今天及未來的計畫。

我們的目標是在 2025 年前達到 25 億 250 萬美元（即 2.025 個十億）。在各位的支持下我們將可達到這項目標。一旦達成，就可促成驚人的事。只要取用年度的投資收益，基金會每年就會約有 1 億美元來從事各式各樣改變及拯救生命的計畫。這將會是一項驚人的成就，也將能確保扶輪基金會長遠的未來。

這個月，我想要送出兩個非常特別的「給個五」。第一個是給台北圓桌扶輪社。社員在該社社長林志杰的就職典禮中，匯集並捐獻 1 萬美元給「現在就根除小兒麻痺」。之後，在幾天後的交接典禮，韓國 3750 地區宣佈 6 名新的阿奇·柯藍夫會會員，使其總會員數累積到 8 人。恭喜地區總監 Yun Young-Jung 達成這項傲人的成就！

扶輪社友的慷慨繼續帶給我生活極大的喜樂及目標，我希望也帶給你同樣極大的喜樂及目標。

黃其光

基金會保管委員會主委



A message from
Foundation Trustee Chair
Gary C.K. Huang

Ni hao, Rotarians!

I hope you are making plans for the upcoming Rotary International Convention. Rotarians who live near the Pacific Ocean are especially excited! Next year's event is in beautiful Hawaii, and I know everyone is eager to make the journey to that island paradise.

So “give me five” by signing up right now for the Honolulu convention if you haven't already — and make a plan for how you are going to help The Rotary Foundation reach new heights in 2019-20. We are transforming lives everywhere, and it's all because of you.

We remind you often about the importance of giving to the Annual Fund. These donations are making the world a better place, not just by helping to end polio now and forever. Your donations make every type of Rotary grant around the world possible.

But many of you don't know something just as important: Contributing to the Rotary Endowment ensures our future. I hope you will consider creating your own legacy by making a gift to the endowment. The idea behind it is simple and very powerful. Rotary's Endowment supports Foundation programs today and into the future.

We have a goal of \$2.025 billion by 2025. We will reach that goal with your support. And once we do, amazing things will be possible. Just by drawing from the annual investment earnings, the Foundation will have about \$100 million every year — year after year — for all kinds of life-changing and lifesaving projects. This will be an amazing accomplishment and will truly secure our Foundation long into the future.

This month, I want to give out two very special high-fives. The first goes to the Rotary Club of Taipei Roundtable. Members collected and donated \$10,000 to End Polio Now during the installation ceremony for club president Jeff Lin. Then, during a changeover ceremony a few days later, District 3750 in Korea inducted six new Arch Klumph Society members, bringing its total to eight. Congratulations on the outstanding job by new District Governor Yun Young-Jung!

The generosity of Rotarians continues to give my life great joy and purpose, and I hope it does for you as well.

A handwritten signature in black ink, consisting of stylized Chinese characters: 黃其光.

Gary C.K. Huang

FOUNDATION TRUSTEE CHAIR